
Bendan 
 
https://en.wikipedia.org/wiki/Benban_Solar_Park 

Benban Solar Park is a photovoltaic power station with a total capacity of 1650 MWp which 
corresponds to an annual production of approximately 3.8 TWh. It is located in Benban (Aswan 
Governorate) in the western desert, approximately 650 km south of Cairo and 40 km northwest 
of Aswan. Benban is currently the 4th largest solar power plant in the world. 
In September 2014, the project was initiated as part of Egyptian government's Sustainable Energy 
Strategy 2035. Initially, NASA had aided in finding the best location to establish the solar park. Benban 
Solar Park located on an area of 37.2 km2 (14.4 sq mi) […]. 
 

           
 
 

Traduction 
Benban Solar Park est une centrale photovoltaïque d'une capacité totale de 1650 MW qui correspond 
à une production annuelle d'environ 3,8 TWh. Il est situé à Benban (gouvernorat d'Assouan) dans le 
désert occidental, à environ 650 km au sud du Caire et à 40 km au nord-ouest d'Assouan. Benban est 
actuellement la 4ème plus grande centrale solaire au monde. 
En septembre 2014, le projet a été lancé dans le cadre de la Stratégie énergétique durable 2035 du 
gouvernement égyptien. Initialement, la NASA avait aidé à trouver le meilleur emplacement pour 
établir le parc solaire. Le parc solaire Benban a une superficie de 37,2 km2 […]. 
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